

This is to certify that the company

LLC REFIT, IVANO-FRANKIVSK, UKRAINE

- is authorized to market and service equipment and consumables originally designed and manufactured by Hypertherm Inc;
- is authorized to use and advertise original Hypertherm goods in their business activities.

The present certificate doesn't authorize its owner to transfer Hypertherm intellectual property rights to a third party. The present certificate is valid from 01.01.2021 till 31.12.2021.

The list of authorized Hypertherm partners can be found at https://www.hypertherm.com/ru/where-to-buy

Настоящий сертификат удостоверяет, что компания

ТОВ "РЕФІТ", ІВАНО-ФРАНКІВСЬК, УКРАЇНА

- уполномочена производить реализацию и сервисное обслуживание оборудования и расходных материалов, разработанных и изготовленных компанией Hypertherm Inc;
- имеет право рекламировать и использовать в коммерческой деятельности оригинальные товары Hypertherm.

Данный сертификат не наделяет его владельца полномочиями на передачу прав на объекты интеллектуальной собственности Hypertherm третьим лицам. Сертификат действителен с 01.01.2021 по 31.12.2021.

Список официальных партнёров Hypertherm можно найти по адресу: https://www.hypertherm.com/ru/where-to-buy

Marco Mostert

Hypertherm Europe BV

Vaartveld 9 I 4704 SE Roosendaal I The Netherlands

